



ООО «Субару Мотор»
115054, Москва, ул. Щипок, д.5/7, стр.2,3
Тел.: +7 (495) 926 4646
Факс.: +7 (495) 926 1863
www.subaru.ru

Issued to: Wilson Learning Russia

LETTER OF RECOMMENDATION

Компания Wilson Learning Россия является нашим партнером по проекту обучения сотрудников Дилерской сети Subaru в России передовым методикам эффективных продаж.

Wilson Learning Russia is our partner in the training project of the effective sales advanced techniques to employees of Subaru Dealer network in Russia.

Настоящим письмом ООО «Субару Мотор» выражает благодарность компании Wilson Learning Россия за качественную работу, гибкость, своевременное и оперативное решение вопросов, информационную поддержку, продемонстрированные за период сотрудничества.

By this letter, Subaru Motor LLC expresses gratitude to Wilson Learning Russia for high-quality work, flexibility, timely and efficient solution of questions, information support shown during the period of cooperation.

Качество методических материалов, высокий профессионализм тренеров позволяет нам рассчитывать на отличный результат от совместной деятельности.

Quality of methodical materials and high professionalism of trainers allows us to expect an excellent result from our joint activity.

Готовы рекомендовать Wilson Learning Россия как надежного, профессионального и ответственного партнера.

We are ready to recommend Wilson Learning Russia as a reliable, professional and responsible partner.



児玉慶太郎

Кодама Кейтаро / Kodama Keitaro
Заместитель Директора / Assistant Director